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Inbäddade bilagor:

Hej,
Jag skulle önska att man såg över bryggan nere i lilla Sickla nu när kajakhuset brunnit ner
Den skulle i samband med fix efter branden behöver byggas ut. Framförallt skulle den
behöva bli lite längre så att den kom ut en bit då näckroserna tagit över samt att det kan
vara bra att det är på lite djupare vatten man hoppar ner i (då det slängs ner saker i
vattnet lite då och då). Ett förslag är att bygga ut bryggan ytterligare med en brygga, som
ett Teller liknande

Bryggan mitt emot på nackasidan har byggts ut (se galen fyll strand på bild) och
efterfrågan är stor på vår sida också (se bild) att också ha möjlighet att njuta av närheten
till vatten och bad. Skickar över bilder från i somras, då vi satt som packade sillar och alla
inte fick plats att sitta/bada på/från bryggan. Många njuter av att även sitta på bryggan
och äta mat då det är fin kvällssol där. Detta bör verkligen uppmuntras och därmed skapa
bra förutsättningar för att fler kan njuta av naturens miljö och dess positiva effekter den
ger.




